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 کسب سهمیه المپیک
 با طلای »داودی«

ایسنا، در آخرین روز مسابقات وزنه برداری 
قهرمانی آسیا، رقابت دسته فوق سنگین مردان 
)+۱۰۹ کیلوگرم( برگزار شد. علی داودی برای 
ایران روی تخته رفت که در پایان حرکت 
یکضرب رکورد ۱۹۶ کیلوگرم را به ثبت رساند 
و مدال طلا را گرفت. علی داودی وزنه بردار 
فوق سنگین در مسابقات وزنه برداری قهرمانی 
آسیا ۲۰۲۱، رکورد مجموع ۴۳۵ کیلوگرم را 
به ثبت رساند و عنوان قهرمانی رسید. او با 
این رکورد، ۹۶۱.۳۸۴ امتیاز گرفت. مجموع 
امتیاز قبلی داودی در رنکینگ کسب سهمیه 
المپیک، ۳۶۳۸ امتیاز بوده است. از آنجا که 
امتیاز چهار مسابقه باید برای او لحاظ شود 
بنابراین کمترین امتیازی که قبلا داشته از او 
کسر و امتیاز قهرمانی آسیا جایگزین می شود. 
کمترین امتیاز داودی ۸۸۲ امتیازی بوده که 
در قهرمانی جهان ۲۰۱۸ کسب کرده و اکنون 
۹۶۱ امتیاز قهرمانی آسیا جایگزین آن می شود. 
داودی در حال حاضر تنها وزنه بردار ایرانی 
است که هم امتیاز لازم را دارد و هم تعداد 
گزینشی های خود را کامل کرده و سهمیه 

المپیک را به دست آورده است.

خارجازمستطیلسبز

رکوردی دیگر برای »صلاح«
گلزن مصری با بازکردن دروازه نیوکاسل 
صاحب یک رکورد دیگر در تیم لیورپول شد. 
در ادامه دیدارهای هفته سی وسوم لیگ برتر 
انگلیس لیورپول در خانه برابر نیوکاسل به 
تساوی یک بر یک رسید تا امیدهای این تیم 
برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان کمتر شود. 
محمد صلاح در دقیقه ۳ توانست برای تیمش 
گلزنی کند. این گل باعث شد تا محمد صلاح 
به اولین بازیکن لیورپول در تاریخ لیگ برتر 
تبدیل شود که در ۳ فصل بیش از ۲۰ گل برای 
این تیم به ثمر می رساند. صلاح که ۳۲ گل در 
فصل -۲۰۱۷ ۱۸ و ۲۲ گل در فصل بعد به 
ثمر رسانده بود، اکنون اولین کسی است که 
در سه فصل مختلف برای قرمزها به ۲۰ گل 

رسیده است. 

خـــبر

دیـــدگــاه

تیم های فوتبال استقلال و الدحیل قطر  در دور برگشت مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا به تساوی رضایت دادند.  تیم استقلال 
نسبت به بازی گذشته با الدحیل بازی را محتاط تر شروع کرد 
و بی محابا حمله نمی کرد. فرهاد مجیدی سرمربی استقلال در 
این بازی از ترکیب دفاعی تری نسبت به بازی قبل استفاده کرد. 
الدحیل هم نسبت به بازی قبل کمتر حمله می کرد. در کل ۲ تیم 
بیشتر بازی محتاطانه را در دستور کارشان قرار داده بودند. بازیکنان 
خط دفاعی استقلال اشتباهات انفرادی انجام می دهند، اما مشکل 
اصلی این تیم ساختار دفاع تیمی است که در دوران استراماچونی 
هم این  مشکل وجود داشت و همچنان ادامه دارد. در دفاع تیمی 
مهاجمان هم باید در دفاع کردن شرکت کنند. ارسلان مطهری 
به خوبی وظایف دفاعی خود را اجرا می کند، اما ۲ مهاجم دیگر 
استقلال یعنی مهدی قائدی و شیخ دیاباته کمتر به خط دفاعی 
کمک می کنند. اعضای کادرفنی تیم استقلال باید وظایف دفاعی را 
به بازیکنان گوشزد کند. راهکار  اصلی کم کردن فاصله بین خطوط 
تیم استقلال است. فاصله خطوط دفاعی و هافبک بسیار زیاد است 
و کادرفنی استقلال باید این مشکل را رفع کند. در کل هر چهار 
نماینده کشورمان عملکرد خوبی داشته اند و صعود از گروه شان 
نیز به عملکرد خودشان وابسته است. هر چهار تیم ایرانی از مربیان 
جوانی در راس کادرفنی خود استفاده کرده اند.  مربیان جوان دارای 
انگیزه بالایی هستند و برای یادگیری بیشتر تلاش می کنند، اما 
مربیان مسن، کمتر به دنبال یادگیری هستند. خوشبختانه نسبت 
به سال های گذشته که فقط تعداد محدودی مربیان در تیم های 
فوتبال کشورمان فعالیت می کردند و بین تیم ها جابه جا می شدند، 
با ورود مربیان جوان حضور این افراد کم رنگ تر شده است. فوتبال 
کشورمان با توجه به وجود استعداد های بالا، رشد قابل توجهی 
نداشته است و باید با بهادادن به افراد با سطح فنی بالا و مدیران 
کاربلد، سطح فوتبال مان را بالا ببریم تا در رقابت های بین المللی 

موفقیت های بیشتری کسب کنیم.

شروع  محتاطانه  استقلال 

    مهاجم 
یحیی گل محمدی در دیدار مقابل گوآ به زوج جوان 
خط حمله پرسپولیس یعنی عبدی و مهدیخانی میدان 
داد تا آنها با درخشش برابر نماینده هند، روحیه خود را باز 
یابند اما این اتفاق رخ نداد. عبدی در این دیدار دو فرصت 

خوب را از دست داد. 

        دیدار
بیژن ذوالفقارنسب عضو هیات رئیسه کانون مربیان 
فوتبال ایران به دیدار رئیس فدراسیون فوتبال رفت. 
ذوالفقارنسب در این جلسه از رئیس فدراسیون فوتبال 
قول گرفت که این کانون نیز در مجمع فدراسیون فوتبال 

نماینده داشته باشد.

         واکنش
استقلال تاجیکستان در یک بازی تاریخی موفق شد 
الهلال عربستان را در ورزشگاه خانگی اش شکست بدهد. 
روزنامه الریاضی عربستان که  با دو جلد مختلف به استقبال 
لیگ قهرمانان آسیا رفته در جلد خود به شکست الهلال 

اشاره کرده است.

ت
شــ

سنو
عک

تیم های  آسیا  لیگ قهرمانان  مسابقات  در 
پرسپولیس و تراکتور حریفان خود را شکست 
دادند. سیدمهدی سیدصالحی، کارشناس فوتبال 
در خصوص عملکرد نمایندگان کشورمان صحبت 

کرد.
 درباره برد پرسپولیس برابر گوآهند چه 

نظری دارید؟
  تیم پرسپولیس برابر گوآ بازی قابل قبولی 
انجام داد. با تغییراتی که گل محمدی در ترکیب 
تیم خود ایجاد کرد، به چند بازیکن استراحت داده 
بود. رادوشویچ، شریفی، شجاعی و مهدی شیری 
توانستند خیلی خوب بازی را در داخل زمین حریف 
شروع کنند. بازیکنان پرسپولیس سعی کردند 
بازیسازی را در زمین حریف هندی خود انجام 
بدهند و خیلی خوب توانستند به گل  دست یابند. 
به طورطبیعی معلوم بود که گل محمدی به تعدادی 
از بازیکنان استراحت بدهد. در مجموع گوآ حریف 
سرسختی برای سرخپوشان نبود و آنها  توانستند 
به نحواحسن بازی را مدیریت کنند و عالیشاه، ترابی 
و  سایر مهاجمان پرسپولیس کار خود را به خوبی 

انجام بدهند و به ۳ امتیاز بازی دست یابند.
 نخستـین پیـروزی تـــراکتـور در 
این رقابت ها برابر تیم نیروی هوایی عراق 

به دست آمد!
 تیم تراکتور نیاز به برد در این بازی داشت و  
تغییراتی  در این تیم نسبت به بازی های گذشته 
ایجاد شده بود. کادرفنی از اشکان دژاگه و مسعود 
شجاعی در این بازی استفاده نکرد و  تراکتور با 
سیستم ۲-۴-۴ بازی کرد. تراکتوری ها سعی 
کردند میانه زمین حریف را در اختیار بگیرند و 
موفق بودند. بازیکنان  تراکتور بازی قابل قبولی 
برابر نیروی هوایی عراق ارائه کردند  و در همان 
دقایق اولیه به گل رسیدند. حملات حریف 
عراقی بعداز گلزنی تراکتور بیشتر شد و بازیکنان 
نیروی هوایی عراق تا نزدیک دروازه خوب  کار 
می کردند، اما تمام کننده نبودند. تیم تراکتور بعداز 
اخراج بازیکن حریف یک مقدار مسلط تر شد، اما 
به نظرم نیمه دوم بازی در اختیار نیروی هوایی 
عراق بود و تنوع تاکتیکی در تیم تبریزی کمتر 
بود. در مجموع تفکرات خطیبی این بود که تیمش  
۳ امتیاز این بازی را بگیرد و به بازی های آینده 

امیدوار باشد.  
  دربـاره شکــست فــولاد برابر تیم 

النصرعربستان چه نظری دارید؟
تیم النصر بازیکنان خوب و باتجربه ای دارد و 
تعدادی از بازیکنان این تیم مبتلا به کرونا بودند. 
تیم فولاد بازی را خوب شروع کرد و جواد نکونام 
به خوبی تیم حریف را آنالیز کرده بود. با وجود 
اینکه بازیکنان النصر موقعیت های زیادی روی 
دروازه حریف داشتند، اما دروازه بان فولاد سیو های 
خوبی داشت. فولاد شایسته کسب تساوی در این 
بازی بود، اما اتفاقاتی در این بازی رخ داد و تجربه 
النصر باعث شد که این تیم اهوازی نتیجه بازی را 

واگذار کند. 

گفــتوگــو
سیدمهدی   سیدصالحی: 

 »تراکتور« 
 به این برد 
نیاز داشت

فوتبالداخلی
تسنیم: رسول خطیبی سرمربی تراکتور در نشست خبری 
پیش از دیدار تیمش مقابل پاختاکور ازبکستان در روز پنجم مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا گفت: پاختاکور یک تیم فوق العاده و از 
لحاظ فوتبالی در سطح خیلی بالایی است که بازیکنان خوبی دارد. 
همه بازیکنان ما آماده این بازی هستند و می دانیم این مسابقه برای 
ما خیلی مهم و سرنوشت ساز است. امیدوارم نتیجه خوبی بگیریم. 
وی افزود: اعتقاد دارم از این گروه باید سه تیم صعود می کرد. به این 
خاطر این را می گویم که در یکی، دو گروهی که نگاه می کردم، اگر 
تیم ها با امیدهایشان هم شرکت می کردند صعود می کردند اما در 
گروه ما همه تیم ها خوب هستند و امتیازات پخش شده و تا الان 

هیچ تیمی صددرصد صعود نکرده است.
ایسنا: حمید مطهری در نشست خبری پیش از دیدار تیمش 
برابر الوحده امارات اظهارکرد: از انرژی هواداران تشکر می کنم که 
همراه بودند و این صعود مقتدرانه را به هواداران تقدیم می کنم. 
همه بازیکنان برای ما ارزشمند هستند. در مقابل گوآ با اینکه پنج 
تغییر داشتیم اما تیم ما فوق العاده کار کرد. ما تاکتیک های مختلف 
را مرور می کنیم و همه بازیکنان تاکتیک پذیر هستند. ما به یک 
وحدت تاکتیکی رسیدیم و هرکس در این پازل تاکتیکی قرار 
می گیرید بهترین عملکرد را دارد. وی افزود: پرسپولیس باشگاه 
بزرگی است و ما همیشه از مساوی و باخت متنفر هستیم و همیشه 
تلاش می کنیم. ما مبارزه می کنیم که بهترین نمایش را داشته 
باشیم. بازیکنان ما جنگجو هستند و در نهایت تعهد کار می کنند. 
بازی الوحده را جدی می گیریم و اینگونه نیست که بازی را دستکم 
بگیریم. مهم است که نتیجه مسابقه را به سود خودمان کنیم چون 
به بردن عادت کرده ایم و در ژن ما پرسپولیسی هاست که برای هر 

بازی تلاش کنیم و بجنگیم.

  با وجود ملغی شدن برگزاری ســوپرلیگ اروپا در فصل آینده، 
پرونده این رقابت ها هنوز بسته نشده است. پروژه سوپرلیگ هنوز به 
پایان نرسیده و فلورنتینو پرس قصد دارد از یوفا به خاطر تلاش هایی 
که برای به سرانجام نرسیدن این تورنمنت انجام داد شکایت کند. یک 
هفته پیش بود که خبر شکل گیری سوپرلیگ اروپا با حضور ۱۲ تیم 
اروپایی منتشر شد و دنیای فوتبال را تکان داد. این پروژه با واکنش های 
تند گروهی هواداران حتی برخی از هواداران تیم های حاضر در این 
تورنمنت و تهدید یوفا به محرومیت این تیم ها مواجه شد. پای دولت 
انگلیس هم به میان آمد و تهدیدهای بوریس جانسون نخست وزیر 
این کشور در خصوص مجازات تیم های انگلیسی شرکت کننده در 
سوپرلیگ سبب شد کمتر از ۴۸ ساعت هر ۶ تیم لیگ برتری انصراف 
دهند. پس از آنها اتلتیکومادرید و اینتر هم انصراف دادند و اکنون تنها 
تیم  های، یوونتوس، رئال مادرید، بارسلونا و میلان هنوز انصراف خود 
را اعلام نکرده اند. البته طبق ادعای فلورنتینو پرس هنوز هیچ تیمی 
به صورت رسمی انصراف نداده چرا که انصراف دهندگان باید غرامتی 
۳۰۰ میلیون یورویی بپردازند. با این حال تهدیدهای یوفا و رئیس 
آن که دیروز )یکشنبه( هم ادامه پیدا کرد، فعلا سبب شد که پروژه 
سوپرلیگ اجرایی نشود اما پرس قصد ندارد مقابل اتحادیه فوتبال 

اروپا تسلیم شود. او به عنوان رئیس سوپرلیگ 
اروپا در تدارک شــکایت از یوفاست. این در 

حالی است که روز چهارشنبه اعلام شد 
که روسای چهار باشگاه میلان، بارسلونا، 

یوونتوس و رئال مادرید ممکن اســت از 
تیم های انصراف دهنده شــکایت 

کننــد. در همیــن حال 
نشریه رپوبلیکای ایتالیا 
هم نوشــته که اینتر هم 
هنوز به صورت رسمی 
از شرکت در سوپرلیگ 
انصــراف نــداده و به 
همین دلیل در صورت 
شکایت چهار تیم فوق، 

مجازاتی شامل حالش 
نخواهد شد.

بینالملل

علیلطیفی
کارشناس فوتبال 

ولادیمیر آلکنو سرمربی تیم ملی والیبال ایران که اخیرا به 
اردوی تیم کشورمان ملحق شده، گفت: باید در نظر داشت که 

بازیکنان، انسان هستند نه آدم آهنی و ماشین.
  شرایط 

ولادیمیر آلکنو سرمربی تیم ملی والیبال که از ۲۹ فروردین ماه 
با حضور در ایران اردوی تیم ملی را زیرنظر گرفته؛ اظهار داشت: 
آمدن به ایران و چهارمین حضورم در المپیک با تیم ملی والیبال 
این کشور، برایم افتخار است. سرمربی تیم ملی والیبال ایران 
درخصوص امکانات و میزان تاثیرگذاری شیوه تمرینی تیم ملی 

در اردوها گفت: تمام امکانات لازم برای تمرین موثر و خوب 
مهیاست، اما در جریان برگزاری لیگ ملت های 

والیبال متوجه خواهیم شد تمرینات و 
اردوهایمان تا چه اندازه در جهت آمادگی 
برای حضوری موفق در المپیک توکیو، 

موثر بوده است.
 هدف

سرمربی روس تیم ملی اخیرا ملاقاتی هم با 
محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون ایران 
داشت. او تصریح کرد: در جریان دیداری 
که با داورزنی داشتم، لیگ ملت ها به عنوان 
تورنمنتی تدارکاتی برای آمادگی جهت حضور 

در المپیک در نظر گرفته شد. در این دیدار به داورزنی گفتم 
ما می توانیم دو هدف داشته باشیم. نخست اینکه به عنوان یک 
تورنمنت تدارکاتی جهت آمادگی برای حضور در المپیک به 
آن نگاه کنیم. دیگر اینکه به دنبال نتیجه گرفتن در این رقابت ها 
باشیم. ما در این رقابت ها ترکیبی از بازیکنان 
جوان و باتجربه در زمین خواهیم داشت. 
در مجموع با هر هدفی که راهی ایتالیا 
شویم، قطعا برای استراحت و تفریح به 

لیگ ملت ها نخواهیم رفت.
  قرنطینه 

تیم ملی والیبال ایران درحالی 
والیبال  لیگ ملت های  راهی 
خواهد شد که به دلیل شیوع 
کرونا، شیوه برگزاری این دوره 
از رقابت ها متفاوت خواهد بود. 
آلکنو خاطرنشان کرد: با توجه 
به شیوع کرونا در جهان و برگزاری 
لیگ ملت ها به صورت فشرده، در 
جریان این رقابت ها در حباب )شرایط 
قرنطینه ای مشابه المپیک( خواهیم بود. 
 PCR در ایتالیا هر دو روز یکبار باید تست

بدهیم. محل اقامت تیم ها کاملا قرنطینه است و هیچ فردی حق 
خروج از آن را ندارد. اگر کسی از قرنطینه خارج شود، دیگر حق 
برگشت ندارد. آلکنو افزود: اگر بازیکنی حتی به دلیل مصدومیت 
از محوطه حباب خارج شود، دیگر نمی تواند برگردد. باید شرایط 
قرنطینه رقابت ها را پذیرفت و به لحاظ ذهنی و روانی خود را آماده 

حضور در این رقابت ها کرد.
 لژیونرها 

آلکنو درخصوص کم و کیف حضور لژیونرها و زمان پیوستن شان 
به اردوهای تیم ملی گفت: همه باید بدانند که لژیونرهای تیم ملی 
والیبال ایران، شرایط سختی در لیگ های خارجی پشت سر 
گذاشته اند. به همین خاطر فرصت ۱۰ روزه ای برای ریکاوری به 
آنها داده ام؛ البته ممکن است محمد موسوی یکی دو روز دیرتر به 
اردوی تیم ملی ملحق شود که البته مساله خاصی نیست. چون 
همه لژیونرها از آمادگی لازم برخوردار هستند. باید در نظر داشت 
که بازیکنان، انسان هستند نه آدم آهنی و ماشین. او درخصوص 
فاصله زمانی کوتاه بین لیگ ملت ها و المپیک توکیو اظهارداشت: 
تقریبا دو هفته و چند روز برای حضور در المپیک بعد از لیگ  ملت ها 
فرصت خواهیم داشت که هم فرصت کافی هست و هم نیست. به 
همین دلیل تمرکز اصلی خود را روی افزایش آمادگی فیزیکی 
بازیکنان خواهیم گذاشت. ضمن اینکه لیگ ملت ها هم تورنمنت 
تدارکاتی مناسبی است برای رسیدن به آمادگی بیشتر. آلکنو 
همچنین در پاسخ به اینکه در جریان لیگ ملت ها بیشتر روی تیم 
ایران و آمادگی بازیکنان متمرکز است، یا رصد حریفان المپیکی، 
گفت: فقط می توانم بگویم در حال حاضر به جز تیم ملی والیبال 

ایران هیچ چیز دیگری برایم جالب نیست.

»آلکنو« سرمربی جدید تیم ملی والیبال: 

بازیکنان  آدم  هستند، نه ماشین! 

آرمان ملی: عباس جدیدی که در انتخابات 
شورای کشتی آسیا ناکام ماند از علت ناکامی خود 
و آنچه که خیانت عنوان می کرد پرده برداشت. 
عباس جدیدی بعداز ۲ سال صحبت های غلامرضا 
محمدی سرمربی وقت تیم ملی کشتی آزاد را 

مطرح کرد! 
 ناکامی جدیدی

انتخابات شورای کشتی آسیا برای معرفی 
که  برگزار شد  در حالی  این شورا  ۷ عضو 
کاندیدای کشورمان ناکام ماند. این انتخابات 
برای مشخص شدن ۷ عضو این شورا، ظهر روز 
۲۳ فروردین سالجاری در شهر آلماتی قزاقستان 
برگزار شد. در پایان مجمع شورای کشتی آسیا، 
نمایندگان کشورهای قزاقستان، کره جنوبی و 
مغولستان به ترتیب به عنوان رئیس، نایب رئیس 
و دبیرکل انتخاب شدند. این در حالی است که 
عباس جدیدی، نماینده ایران برای احراز پست 
دبیرکلی شورای کشتی آسیا بود که در این 

انتخابات ناکام ماند.
 صحبت های جنجالی 

جدیدی در گفت وگویی جنجالی ضمن اعلام 
اینکه هرکسی جای علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
بود این کرسی به ایران می رسید، از دو کارمند 
فدراسیون زمان خادم که عضو اتحادیه جهانی 
کشتی هستند به عنوان خائنانی نام برد که مانع 
از رسیدن این کرسی به ایران شدند. »ایلنا« 
نوشت: »جدیدی« با حضور در برنامه ورزش 
بدون ویرایش به موضوع جایگاه روابط بین الملل 
در ورزش و چگونگی به دست آوردن کرسی های 
اظهارکرد: چارچوب  و  پرداخت  بین المللی 
مدیریت ورزش کشور به خصوص کشتی هیاتی 
و مرامی است اما آنچه که در فضای بین الملل رخ 
می دهد بسیار متفاوت و سیستماتیک است. در 
فرآیند کسب کرسی های بین المللی ۹۵ درصد 
از مسائل و اقدامات پیش از ورود به انتخابات 
بسته می شود یعنی پیش از آنکه جلسه تشکیل 
شود همه می دانند چه کسی برگزیده می شود. 
وی افزود:  رسیدن به این جایگاه، هماهنگی 
بین دستگاه هایی چون وزارت ورزش، کمیته 
المپیک، فدراسیون های مربوطه و در راس تمام 

این بخش ها، وزارت امورخارجه را می طلبد یعنی 
ظرفیت بالای سفارتخانه های ایران در کشورهای 
مختلف و تخصص بالایی که در اختیار دارند 
در رسیدن به این هدف موثر است. متاسفانه 
نماینده های ایران پشتیبانی نمی شوند و باید با 
دلارهای سعودی که قدرت بالایی در لابی گری 
دارند رقابت کنند. جدیدی ادامه داد: به عقیده 
من هر شخصی غیراز آقای علیرضا دبیر، به عنوان 
رئیس فدراسیون کشتی ایران در فضای انتخابات 
شورای آسیا حضور داشت کسب کرسی برای 
ایران بسیار راحت تر بود. مقصود این نیست 
که آقای دبیر برای به دست آوردن این جایگاه 
تلاش نکرده ، اما یک اتفاق تلخ در آن روزها رخ 
داد که مربوط به وطن فروشی و خیانت عده ای 
بود. پیشکسوت کشتی در صحبت هایی جنجالی 
دست به افشاگری علیه دو عضو اتحادیه جهانی 
کشتی زد و گفت: یک روز پیش از انتخابات، آقای 
عیسی مومنی و خانم فرناز پناهی زاده که در 
فدراسیون آقای خادم عضو موثر و فعال بودند 
و در اتحادیه جهانی کشتی کارمند هستند، 
در محل برگزاری حضور یافتند و موبایل های 
خود را به هم نشان دادند و شروع به ایمیل زدن 
و ارسال پیام صوتی و متنی در واتساپ کردند 
به طوری که نماینده کشور تاجیکستان که همیشه 

به ایران رای می داد، به سراغ ما آمد و درباره این 
خیانت سخن گفت. از دستگاه های اطلاعاتی و 
امنیتی کشور و حراست وزارت ورزش درخواست 
کردیم این موضوع را پیگیری کنند. به هرجال این 
موضوعی است که در جریان برگزاری انتخابات به 
نمایندگان ایران انتقال پیدا کرده است و این افراد 
باید در محکمه حاضر شوند و از خود دفاع کنند. 
جدیدی به محتوای برخی از پیام های ردوبدل 
شده در فضای انتخابات اشاره و تصریح کرد: یکی 
از این پیام ها مربوط به گزارش دوپینگ من حدود 
۳۰ سال پیش بود که البته در دادگاه فیلا حضور 
یافتم و درباره این اتهام پاسخ دادم و پرونده بسته 
شد و من در سال های بعد در رقابت های جهانی 

شرکت و مدال کسب کردم.
  اتفاقات  قبلی

این اولین بار نبود که نام خانم پناهی زاده 
مطرح می شد. ۲ سال قبل و بعداز اتفاقاتی که در 
تورنمنت ساساری ایتالیا رخ داد و مدال طلای 
باقر یخ کشی به زعم مسئولان برگزارکننده 
مسابقات به دلیل عدم رعایت پوشش ورزشی 
لازم، روی سکو از گردن او درآورده شد، صبح 
روز ۸ خرداد ۱۳۹۸  غلامرضا محمدی، سرمربی 
تیم ملی بزرگسالان و  هادی حبیبی، سرپرست 
تیم ملی تیغ تیز انتقادات را به سمت فرناز 

پناهی زاده، مسئول کمیته روابط بین الملل 
فدراسیون کشتی به دلیل عدم ارائه اطلاعات 
لازم چرخاندند. »فارس« نوشت: مدتی نگذشت 
که پناهی زاده مدعی شد که نامه موردنظر 
اتحادیه جهانی کشتی را ترجمه و در اختیار هر 
۶ سرپرست تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی در 
تمام رده های سنی قرار داده است، اما حالا این 
سرپرستان با امضای نامه ای خطاب به نعمتی 
سرپرست فدراسیون ادعای او را رد کردند و 
خواستار رسیدگی به این موضوع شدند. از طرفی 
غلامرضا محمدی سرمربی تیم ملی کشتی آزاد 
مقصر اصلی این اتفاقات را مسئول بخش روابط 
بین الملل فدراسیون دانست و حتی به صورت 
تلویحی اعلام کرد برخی اتفاقات از روی عمد 
از داخل فدراسیون رخ می دهد تا به کشتی 
ایران ضربه بزند. او در بخشی از صحبت های 
خود گفت: »در فدراسیون کشتی وظیفه چه 
کسی است که بخشنامه ها را به ما اطلاع بدهد؟ 
هیچ فردی درباره این موضوع چیزی به ما نگفت 
و ترکش آن ما و کشتی را گرفت. چرا این بلا 
سر ما می آید. خانم ادیت ۷ بار به کشور ما آمده 
و ارتباط خیلی نزدیکی با فدراسیون و خانم 
پناهی زاده که در روابط بین الملل فدراسیون 
است دارد و حتی روز مسابقات ۴۰ دقیقه با 
او صحبت کرد. روابط بین الملل خیلی بخش 
مهمی است اما الان پاشنه آشیل ما شده است. 
خانم پناهی زاده به حبیبی گفته شما که عشق 
سفر دارید من گفته بودم به ایتالیا نروید. یعنی 
او می خواهد برای ما تعیین تکلیف کند که 
به یک رویداد موثر در رنکینگ نرویم. وجود 
چنین فردی با این رفتار حرکات و گفتار برای 
خود من معضل شده و موفقیت کشتی را 
نمی خواهد. وی از زمان فدراسیون قبل بوده و 
حالا هم حضور دارد که باید تصمیم جدی گرفته 
شود.« همچنین موضوع دیگری که  غلامرضا 
محمدی به آن اشاره کرده، درباره کشتی گیری 
به نام محمدحسین محمدیان است که دوران 
محرومیتش از چندماه قبل به پایان رسیده، اما 
این موضوع توسط روابط بین الملل فدراسیون 

به اطلاع کادرفنی نرسیده است!

»عباس جدیدی« و تکرار صحبت های »محمدی« در خرداد 1398

»خودی ها« خیانت کردند! 

کاپیتان پیشین تیم فوتبال پرسپولیس بر این باور است 
که شاگردان گل محمدی می توانند باردیگر فینالیست 
شوند.  تورنمنت  این  قهرمان  این بار  و   لیگ قهرمان 
رضا شاهرودی گفت: پرسپولیس دوباره یک نمایش درخشان 
ارائه داد و فوتبال آسیا دیگر به چنین بازی هایی که این تیم 
انجام می دهد عادت کرده است. برای بازیکنان پرسپولیس 
انگار هر بازی حکم فینال را دارد و برای آنها فرقی ندارد که 
مقابل تیم قوی یا ضعیف بازی کنند، چون مقابل هر تیمی 
انگیزه دارند. رمز موفقیت پرسپولیس اتحادی است که بین 
بازیکنان و کادرفنی وجود دارد. وی افزود: پرسپولیس برای 

هر بازی تاکتیک خاص خودش را دارد و حمید مطهری هم 
به عنوان یکی از کمک های گل محمدی به خوبی حریفان را 
آنالیز می کند. انصافا تمامی بازیکنان پرسپولیس عملکرد 
خوبی داشته اند و باید مورد تمجید قرار بگیرند. می بینید 
که عالیشاه چقدر خوب کار می کند و من قبلا گفته بودم 
این بازیکن می تواند جای بشار رسن را پرکند. مهدی ترابی 
فوق العاده است و خوشبختانه مهاجمان پرسپولیس هم روی 
فرم هستند. سیدجلال حسینی هم نشان داده که سن فقط 
یک عدد است و همچنان یک لیدر تاثیرگذار و مهم برای 
پرسپولیس به شمار می رود. بازیکن پیشین پرسپولیس 

تصریح کرد: در این چند سال پرسپولیس ۲ بار به فینال رفت 
که در هر ۲ بار در مجموع نسبت به حریفانی که در فینال با 
آنها روبه رو شد، بازی های بهتری انجام داد. در این ۲ فینال 
پرسپولیس بسیاری از بازیکنانش را از دست داد و همه 
می دانند چه مشکلاتی برایش ایجاد شد ولی مهم این بود که 
پرسپولیس آبروی فوتبال ایران را خرید. اگر این تیم بدشانسی 
نیاورد قطعا می تواند در این فصل قهرمان لیگ قهرمانان شود. 
شاهرودی در خصوص رقابت فشرده پرسپولیس با سپاهان در 
لیگ برتر و اینکه برخی معتقدند خستگی پرسپولیس به سود 
سپاهان خواهد شد، اظهارداشت: پرسپولیس یک تیم حرفه ای 
است و اکنون لیگ قهرمانان آسیا برایش در اولویت قرار دارد. 
پرسپولیس در شرایط مسابقه است و بعداز اتمام مرحله 
گروهی با روحیه ای بالا به مصاف سپاهان و دیگر تیم های 

لیگ برتر خواهد رفت.

رضا  شاهرودی:

پرسپولیس بدشانس نباشد، قهرمان آسیا  می شود


